
 

 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders 

 

Groningen,  01 mei 2015 

Betreft: SP ex. artikel 41 RvO omtrent verhuisbewegingen in de maatschappelijke opvang 

 
Geacht college, 
 
 
Onze fractie is door de leiding van Het Kopland op de hoogte gesteld van het voornemen een aantal 
accommodaties te voorzien van een andere doelgroep binnen de maatschappelijke opvang. Uit artikelen van 
het Dagblad van 21-04 en 22-04  en een item van OOG TV blijkt dat de operatie in volle gang is. Vandaar de 
volgende vragen: 

1. bent u bekend met de bovenbeschreven operatie van Stichting Het Kopland? Zo ja hebt u uw 

instemming gegeven? Zo nee,  wat vindt U van deze veranderingen? 

2. bent u met ons van mening dat  deze verhuisbeweging op gespannen voet staat met de toezegging 

van het college in de raadscommissie O&W van 4 februari:”…. de situatie (in de maatschappelijke 

opvang) te bevriezen tot 1 juli 2015 (……..) en ondertussen breed te kijken naar het veld van 

maatschappelijke opvang”? Zo nee, waarom niet? 

3. bewoners van de Noorderplantsoenbuurt en hun organisatie geven aan zich overvallen te weten door 

de wijze waarop Het Kopland om gaat met de buurt. Kunt u zich voorstellen dat deze bewoners zich 

overvallen voelen? Zo ja, waarom worden de veranderingen dan al ingezet? Zo nee, waarom niet? 

4. voor de cliënten van het Eemshuis is het voornemen hen onder te brengen op twee andere locaties. In 

de directe nabijheid van vo/mbo instellingen. Hun looproute naar de binnenstad gaat deels door deze 

wijken. Cliënten van het Eemshuis doen veelal een poging afscheid te nemen van een leven van 

dakloosheid en verslaving. Helaas komt terugval naar het oude leven regelmatig voor. Bent u met ons 

van mening dat het onderbrengen van woonvoorzieningen van deze doelgroep in woonwijken 

onacceptabele veiligheidsrisico’s oplevert? Dat daarom de huidige locatie in de Schoolstraat 

onmiskenbaar de voorkeur geniet? Zo nee, waarom niet? 

5. vervolgens wordt de nachtopvang ondergebracht in de Schoolstraat grenzend aan Het Forum/Nieuwe 

Markt en het Sociaal pension het Ommelanderhuis. Dat betekent  dat in totaal 70-90 mensen daar in 

en om de opvang verblijven. Mensen, die vanwege psychiatrische problematiek, verslaving en 

dakloosheid excessief gedrag kunnen vertonen. Bent u met ons van mening de leefstijl van deze 

clientengroepen van Het Kopland en dat  van de bezoekers van het Forum/Nieuwe Markt haaks op 

elkaar staan en dit verschil tot botsingen in de openbare ruimte zal leiden? Zo nee waarom niet? 

6. door de raad is in 2013 een leidraad “Realiseren voorzieningen kwetsbare personen” vastgesteld 

waarin communicatie en zorgvuldige afweging centraal staat. Bent u van mening dat Het Kopland naar 

letter en geest dit protocol in acht neemt bij de huidige verhuisbewegingen? Zo ja op welke wijze? Zo 

nee bent u van mening dat het college de regie functie in het protocol afdoende invult? Zo ja, op 

welke wijze? Zo nee, wat zijn daarvan de redenen? En wat wordt uw opstelling bij de volgende 

onderdelen van deze carrousel? 

 

namens de fractie van de SP, 

 

Jimmy Dijk 


